

Title (en)

Knife sheath connectable to a belt.

Title (de)

Am Gürtel befestigbare Messerscheide.

Title (fr)

Etui porte-couteau destiné à être porté suspendu à la ceinture.

Publication

EP 0541505 A1 19930512 (FR)

Application

EP 92870180 A 19921104

Priority

FR 9114022 A 19911107

Abstract (en)

The invention relates to a knife sheath (knife-carrier case) intended to be carried hung from the belt C. Such a case is composed of two compartments, a male compartment (20) and a female compartment (10), which can be nested in each other, the first (20) of which is movable, arrow A, with respect to the second (10) and acts as a cover (sheath) for the abovementioned knife, and the second (20) of which is fixed and associated, hung from the abovementioned belt C, in such a manner that the male compartment (20) can move with respect to the female compartment (10) between a first nested, so-called closed, position and a second unnested, so-called open, position and vice versa. The abovementioned female compartment (10) has an oblong shape and is held parallel to the said belt C so as to be carried hung in the horizontal position. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un étui porte-couteau destiné à être porté suspendu à la ceinture C. Un tel étui se compose de deux compartiments mâle (20) et femelle (10) emboîtables l'un dans l'autre, dont le premier (20) est mobile flèche A par rapport au second (10) et fait office de fourreau au susdit couteau, et dont le deuxième (20) est fixe et associé suspendu à la susdite ceinture C, de telle sorte que le compartiment mâle (20) puisse évoluer par rapport au compartiment femelle (10) entre une première position emboîtée dite de fermeture et une deuxième position déboîtée dite d'ouverture, et vice-versa. Le susdit compartiment femelle (10) est de forme oblongue et est retenu parallèlement à ladite ceinture C, de manière à être porté suspendu en position horizontale. <IMAGE>

IPC 1-7

A45F 5/02; B26B 29/02

IPC 8 full level

A45F 5/02 (2006.01); **B26B 29/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45F 5/02 (2013.01); **A45F 5/021** (2013.01); **B26B 29/025** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 4326652 A 19820427 - FORTENBERRY CHARLES K
- [A] DE 8910601 U1 19891116
- [A] GB 2156205 A 19851009 - NEC CORP
- [A] US 4979610 A 19901225 - THOMAS ERIK P [US]

Cited by

KR102477716B1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0541505 A1 19930512; EP 0541505 B1 19960717; AT E140370 T1 19960815; DE 69212273 D1 19960822; DE 69212273 T2 19970306;
FR 2683434 A1 19930514; FR 2683434 B1 19940114

DOCDB simple family (application)

EP 92870180 A 19921104; AT 92870180 T 19921104; DE 69212273 T 19921104; FR 9114022 A 19911107